
  

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 16. august 2023 fra kl. 17.30–20.15 

Susåskolen afd. Holsted 

Tilstede: Stefan, Camilla, Sisse, Maria, Søren, Bendt, Palle, Mette, Rikke Milan, Nikolaj, Rikke 

Marcher, Lisbeth og Dorte 

Fravær: Martin, Maria Falk Jensen 

Gæst: 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

82 - 17.30-17.35 
Dagsorden  
 

 

83 - 17.35-17.55 
Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejder- og 
elevrepræsentanter,  
(I) 
 

• Velkommen til nye medlemmer af bestyrelsen (Dorte -leder, 
Camilla – SFO-leder, Mette - forældre og Palle - forældre) 

Referat: 
SDG informerer om bussituationen fra Glumsø om eftermiddagen. 
Der må maksimalt bruges én time fra slippetid til busturen ender – 
bruges der mere tid, bevilger Susåskolen et buskort. 
Skoleåret er kommet godt fra land – årets fokuspunkter: 
meddelelsesbogen, dannelse og forældresamarbejdet. 
Stillingsopslag SFO-koordinator Herlufmagle. 
Der er investeret i udemiljøet for udskolingen på afd. Holsted. 
Stor indsats for at styrke god opstart i nye 4. og 6. klasser, Holsted. 
17.-18. november landsmøde for SKB-medlemmer – afholdes af Skole 
og forældre. To forældrevalgte kan deltage. 
 

84 – 17.55-18.20 
Mødedatoer og årshjul for 
bestyrelsen 23/24 

(B) 
 

• Udkast til mødedatoer til bestyrelsesmøder kommende skoleår, 
samt årshjul for 23/24.  

• Se vedhæftet udkast  

Referat: 
Mødet 19. december flyttes til 18. december. 
Hele skolebestyrelsen er inviteret til det lokale Børne- og 
Ungetopmøde - se årshjulet. 
 

85 – 18.20-18.50 
Forældremøder - deltagelse  
Samt information på 
forældremøder 
(B) 
 

• Hvem deltager på hvilke forældremøder (forældremødedatoer 
sendes uge 32, når alle årgange har fundet konkrete datoer). 

Det er kun på 0. 1. 4. 7., samt HC- og GS-klasserne 
forældrerepræsentanter fra bestyrelsen deltager.  

• Vedhæftet er kommentarer fra sidste år til mulige 

informationsemner på forældremøderne – er der noget der 
mangler? 

Referat: 

HERLUFMAGLE: 
0. årg.: Lisbeth 
1. årg.: Palle 
4.   årg.: Maria Falk Jensen 
HC: Maria Falk Jensen (specialklasse-kontaktperson) 

GLUMSØ: 
0. årg.: Maria S. 



  

1. årg.: Nikolaj 
4.   årg.: Nikolaj 
7.   årg.:  Rikke Marcher 

GS: Maria S. 
HOLSTED: 

0. årg.: Mette 
1. årg.: Mette 
4.   årg.: Palle 
7.   årg.: Rikke Milan 

 

Indhold på møderne er årgangsafhængigt men fælles er årets 
fokusområder og de gode historier. Sisse retter power pointet til.  
DSN deler innovations-power point til inspiration. 
 

 Pause 

86 – 19.00-19.45 
Skoleaftale og indsatsområdet 
(I/D) 
 

• Præsentation af udkast til skoleaftalen (vedhæftet), som 
omhandler en beskrivelse af mål og indsatser ud fra de politiske 
visioner, politiker og handleplaner. Et rammepapir for ledelsen på 
Susåskolen.  

• Skoleaftalen sendes også til kommentering i skolens 
medarbejderudvalg.  

 
Referat: 
Gennemgang af skoleaftalen: Fire mål (styrke læringen, fremme 
trivslen for elever og ansatte, overgange til og fra skolen samt 
fremme innovative processer) desuden fokus på sunde fællesskaber 
samt teori og praksis i alle fag.  
”Plus Håndværk” nu også på afd. Holsted (nævnes på FM). 
Nyt med ”nysgerrighedspraktik” på 7.årg. 
 

87 – 19.45 -19.55 
Skal der skrives kvartals-
klumme 
(B) 
 

• Ønsker bestyrelsen at fastholde de fire klummer over skoleåret – 
(inden efterårsferien, juleferien, påske og sommerferie) 

• Hvem skal I givet fald skrive de enkelte kvartaler? 
 
Referat: 
Der fortsættes med fire klummer: 
Nikolaj og Palle (efterår) 
Rikke., Rikke og Maria Falk (jul) 
Lisbeth og Mette (påske) 
Sisse og Maria S. (sommer) 
 

88 – 19.55 -20.00 
Evt.  
 

• Elev-pc-er 

• Badning efter idræt 

• Ungdomsskolen 
 
Referat: 
Der er ikke et krav fra skolen side om, at elever medbringer egen pc, 
men hvis man har en pc, er man meget velkommen til at medbringe 
den.  
Skolebestyrelsen støtter op om skolens forventning om, at elever går 
i bad efter idræt. Der kan naturligvis være særlige hensyn, som 
drøftes med idrætslærerne. 



  

På forældremøderne på 7. årgang nævnes Ungdomsskolens mange 
tilbud. 
 

89 – 20.00 - 20.15 
Godkendelse af referat 
(B) 
 

• Bestyrelsesmedlemmerne beslutter om beslutningsreferatet kan 
godkendes. 
 
 

Punkter til kommende møder  • Budget 22/23 (afslutning) og kort om opstart af budget 23/24 
(Stine) 

• Høring budget 2024 (hvis der er fremsendt noget) 
• Dannelse – status samt proces 2023-24 

• Evt. brugertilfredshedsundersøgelse 22/23 og 
trivselsundersøgelse 22/23 (Ivan) 

 
 
 

 


